

Title (en)

Vacuum cleaner having an insertable dust bag.

Title (de)

Staubsauger mit einer in seinen Staubraum einsetzbaren Filterkassette.

Title (fr)

Aspirateur avec sac à poussières insérable.

Publication

**EP 0468065 A1 19920129 (DE)**

Application

**EP 90114092 A 19900723**

Priority

EP 90114092 A 19900723

Abstract (en)

The invention relates to a vacuum cleaner having a filter cassette which can be inserted in the dust chamber, on which filter cassette a handle (7) is provided on the side facing the dust chamber lid (10) closing the dust chamber (2), which handle extends in the longitudinal direction of the filter cassette (3). Simple gripping of the handle when the filter bag is full can be achieved in that one end of the handle (7) is hinged swivellably to the filter cassette (3), in that a carrier device (12, 13), which is effective over a partial region of the opening movement of the dust chamber lid (10), is provided between the dust chamber lid (10) and the handle (7), and in that the handle (7) can be fastened in its position after the carrier connection (12, 13) has been released. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Staubsauger mit einer in seinen Staubraum einsetzbaren Filterkassette, an der auf der dem den Staubraum (2) verschließenden Staubraumdeckel (10) zugewandten Seite ein sich in Längsrichtung der Filterkassette (3) erstreckender Griffbügel (7) vorgesehen ist. Ein leichtes Erfassen des Griffbügels bei gefülltem Filterbeutel lässt sich dadurch erreichen, daß der Griffbügel (7) mit seinem einen Ende verschwenkbar an der Filterkassette (3) angelenkt ist, das zwischen dem Staubraumdeckel (10) und dem Griffbügel (7) eine über einen Teilbereich der Öffnungsbewegung des Staubraumdeckels (10) wirksame Mitnahmeverrichtung (12,13) vorgesehen ist und daß der Griffbügel (7) nach dem Lösen der Mitnahmeverbindung (12,13) in seiner Stellung arretiert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47L 9/14**

IPC 8 full level

**A47L 9/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47L 9/1481** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 528529 A 19720930 - BESTIAN WALTER DR RER NAT [DE]
- [AD] DE 7332289 U
- [A] EP 0045036 A1 19820203 - SIEMENS AG [DE]
- [A] EP 0223089 A1 19870527 - SIEMENS AG [DE]

Cited by

DE19733680B4; EP1252853A3; DE102011007207A1; DE19518532C1; FR2744354A1; DE4226852A1; EP2510852A2; DE102011007207B4

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0468065 A1 19920129; EP 0468065 B1 19940105**; DE 59004149 D1 19940217

DOCDB simple family (application)

**EP 90114092 A 19900723**; DE 59004149 T 19900723